



Muscat: 27th August 2025

مسقط : 27 أغسطس 2025

Link for MSX Discussion Session- H1 2025

Dhofar International Development & Investment Company SAOG (DIDIC) would like to inform the shareholders, investors, and analysts that the Discussion Session has been conducted on Wednesday 27th August 2025 presenting the un-audited financial statements for the six months period ended on 30th June 2025 and answering the questions of the attendees.

The video recording of the session is uploaded on the below link: -

https://youtu.be/Ubn5_PqjJHc

For more information, please contact the Investor Relations Officer:

Name: Jamal Kamel Rasheed

Tel.: + 968 24210335

E-mail: jamal@dhofarinvest.com

رابط تسجيل الجلسة النقاشية – النصف الأول 2025

تود شركة ظفار الدولية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع الإفادة لجمهور المساهمين والمستثمرين والمحللين الماليين بأنه تم عقد الجلسة النقاشية يوم الأربعاء الموافق 27 أغسطس 2025م ، وتم عرض النتائج المالية غير المدققة عن الستة أشهر للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025. مع الإجابة عن الأسئلة والاستفسارات التي تم طرحها من قبل الحاضرين.

تم تحميل الفيديو الخاص بالجلسة على الرابط الآتي:-



لمزيد من المعلومات ، يرجى التواصل مع الفاضل مسؤول علاقات المستثمرين على العنوان الآتي:

الاسم : جمال كامل رشيد

هاتف : + 968 24210335

البريد الإلكتروني : jamal@dhofarinvest.com

With regards,



Jamal Kamel Rasheed
Investor Relations Officer

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

جمال كامل رشيد
مسؤول علاقات المستثمرين